

## 2018 年德国国际投资项目管理展览会

尊敬的女士们、先生们：

一年一度的国际投资项目管理展览会（IME）又到最后报名登记期限，欢迎您于 2018 年 3 月 20 日至 21 日前来欧元国的金融中心和欧元央行所在地法兰克福参会，我们衷心邀请您。

展会地点：德国法兰克福展览中心

**展会特点：精选合适的项目和合适的项目合作方，项目与投资人直接配对。**

**展会回顾：2017 年共提交了 420 个项目，总量约为 200 亿美元。**

国际投资项目管理展览会（IME）是一次外国直接投资项目的推介和洽谈的展会。许多政府机构和私营机构在法兰克福 IME 展览会发布和展示他们的投资项目和产品，参会者是经过专家委员会精心挑选的投资者和金融界专家。展会议程涉及的投资项目内容众多、题目广泛，其中，PPP（公私合作）领域的投资项目、能源领域和矿产资源领域的风险低、可控性强和回报吸引力强的商业地产、项目和产品是法兰克福 IME 展示推介的战略目标之一。

目标展商和观众：

国家部委包括有经济、财政、能源、矿业、旅游、农业、教育，

机关各部包括有贸易，公共关系，采购和外国投资促进，

地方当局包括有州，县，市，城市规划师，经济特区，保税区，跨境工业园区，

经济贸易投资促进机构有银行，保险公司，中央银行，投资银行，小额信贷机构，金融市场，股票市场，债券市场，商品市场，企业融资，基金，共同基金，储蓄基金，对冲基金，养老基金，投资俱乐部，商业协会，行业商会，商会，行业协会，金融机构，保险协会，

私营机构有企业，上市公司，房地产投资公司，投资咨询公司，会计师事务所，物业管理公司，电力企业，对环境无害能源公司，配电公司，石油工业，天然气工业，采矿业，五金业，保险公司，资产管理公司，通讯业，IT 公司，

IME 是一个为期两天的特殊投资活动。请在 10 月 31 日之前报名登记，提供您的项目，以保证您的项目预先安排配对。只有尽早报名，才能更好为确定您的投资组合，才能为您配对合适的谈判和谈判合作伙伴。

点击报名

<http://ime-europe.eu/wp-content/uploads/2017/05/Registration-Form-IME-2018.pdf>

点击了解 IME

<http://www.ime-europe.eu/>



中文联络方式:

Tel: [+4930 6940 1000](tel:+493069401000) | [+49 621 76225959](tel:+4962176225959) | Fax: [+4930 6922315](tel:+49306922315)

e-mail: [info@panchina.de](mailto:info@panchina.de) | web: [www.ime-europe.eu](http://www.ime-europe.eu)

Address: Schwetzingen Str. 45, 68165 Mannheim, Germany



20. – 21. März 2018

Dear Sir or Madam,

Herewith we would like to invite you to the **Investment Management Exhibition (IME)**, which is going to take place on **March 20<sup>th</sup> and 21<sup>st</sup> 2018** in the **Messe Frankfurt, Germany**.

The IME is a two-day investment event of a special kind. This unique symbiosis of conference and exhibition will take place for the third time already in 2018.

Make your registration before 31 October and secure your participation **with guaranty prearranged Matchmaking with your interested stakeholders.**

**We offer you:**

- A highly efficient match-making platform for project owners and investors in the fields of real estate, ICT, agriculture, industry, logistics and PPPs
- Networking between cities / regions / countries and entrepreneurs for the purpose of company settlement and attracting foreign direct Investment.

Who will you meet at IME 2018?

**Institutional Investors**

Banks, Financial Institutions, Investment Companies, Fund Management Companies, Private Investors, Pension Funds, Venture Capitalists, Insurance Companies, Hedge Funds, Private Equity Investors, Asset Management Companies, Sovereign Wealth Funds

**Public Private Units**

Economic free zones/industry parks

**Cities & Regional Authorities**

Investment promotion Agencies at Central and local level, Location Marketing Agencies, Regional Development and Investment Zones

**Service Providers**

Real Estate Developers, R&D, Architects, Designers, Urban Planners, Real Estate Owners, Consultants, Construction Companies

Our concept envisages public sector representatives (cities, municipalities, regions, states) presenting their most innovative projects from the most prosperous sectors as a part of the conference program as well as on the exhibition ground. Investors and entrepreneurs, who will form the audience, have the opportunity to get to

know a multitude of projects from the relevant industries and potential new locations within a short period of time and to get in direct contact with the decision makers.

The matchmaking process, however, begins already in the run-up to the event itself, so that in the course of the two days concrete deals can be closed. This is why it is important to start as soon as possible, because the sooner we have your portfolio, the sooner we can begin to find suitable negotiating and negotiating partners for you.

**A total of 420 projects with a total volume of approximately USD 20 billion were presented at IME 2017.**

Registration

<http://ime-europe.eu/wp-content/uploads/2017/05/Registration-Form-IME-2018.pdf>

Further information on the IME as well as registration procedures can also be found on our website [www.ime-europe.eu](http://www.ime-europe.eu)

Should you have any additional questions, please feel free to contact me at any time.

Do not miss this unique opportunity to raise your business to a new level and secure your participation at IME 2018!

Sincerely,



Tel: [+49\(0\)621 76225959](tel:+49(0)62176225959) | Tel: [+49\(0\)621 76224933](tel:+49(0)62176224933) | Fax: [+49\(0\)621 76225933](tel:+49(0)62176225933)

e-mail: [info@ime-europe.eu](mailto:info@ime-europe.eu) | web: [www.ime-europe.eu](http://www.ime-europe.eu)

Address: Schwetzingen Str. 45, 68165 Mannheim, Germany